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ZUROPEAN COMMUNITIES - JMERGENCY ACTION ON
CEQTATN BOVINE MEAT

Addendun

The following comtnmricabion, dated 26 March 1974, has been rsceived from the
Commission of the iuropean Communities.

- I have the honour to advise you, for the information of the CONTRACTING PARTIES
that the Commission of the Pfuropean Communities has decided to extend until
31 March 1974 inclusive the emergency action taken under article 21 of
Regulation (ZEEC) Ne. 805/68 of the Comncil, of 27 June 1948. This action was
notified to you by my letter of 24 February 1974.

To this end, the date of 24 March 1974 Iadicated in Article 5 of
Regulation (E8C) No. 442/74 of 22 February 1974 is replaced by the date of
31 March 1974.

COMAUNAUTES EURQPEENNES - MESURES D!URGENCE CONCERNANT
CERTAINES V_LNDES BCVINES

Addendum

La Commission des Communautés eurcpéennes a fait parvenir au secrétariat la
communication ci--aprés en date du 26 mars 1974.

J'ai l'honneur de vous informer, & l'intention des PARTIES CONTRACTANTES, que
la Commission des Communsutés européennes a Aécidé de proroger jusqu'au 31 mars 1974
inclus les mesures G'urgence prises au titre de l'article 21 du réglement (CEE)
n® 805/68 du Conscil, en date du 27 juin 196€. Ces mesures vous ont &té notifides
par ma letire du 24 févrizr 1974,

i cet effet, la date du 24 mars 1974 reprise & llarticle 5 du réglement (CEE)
n® 442/7/ du 22 février 1974 est remplacde par celle du 31 mars 1974.



